
Interview

Woont in: gasloze duurzame nieuwbouw woning in
Grijpskerk
Sinds: 2014
Status woning: schadevrij
Bijzonderheden: 340 km door het bevingsgebied 
gelopen om aandacht te vragen voor de problemen
met de gaswinning

‘Toen ik in 2011 uit Frankrijk terug naar Groningen 
verhuisde, heb ik mijn eigen duurzame woning 
gebouwd. Met een warmtepomp en zonnepanelen 
verwarm ik mijn huis, koken doe ik op inducte. 
Schade heb ik niet, ik woon ver buiten het 
bevingsgebied. Ik ben solidair met de 
gedupeerden, ik zou iedereen een veilig en 
fossielvrij huis gunnen.  Ik maak me ernstg zorgen 
om de gaswinning en de gevolgen voor Groningen 
en het klimaat. Ik zet me al jaren in voor de 
milieubeweging, ik heb een speciale bakfets 
waarmee ik overal in het land de noodklok voor 
Groningen luid. 

Advies aan de minister: 
De nieuwe minister moet allereerst tegemoet 
komen aan de Groningers. Accepteer dat er schade
is en pak dat voortvarend aan. Het vertrouwen in 
de overheid moet hersteld worden, dat kan nog 
jaren duren. Het gasbeleid van minister Kamp was 
niet in lijn met het Klimaatakkoord van Parijs. Ik 
weet nog niet precies wat ik van de combinate 

Economische Zaken en Klimaat moet vinden, het 
klinkt een beetje dubieus. Het klimaat lijkt me 
belangrijk genoeg om een hele ministerspost aan 
te wijden. Dus ik hoop dat deze nieuwe minister 

zijn taak serieus genoeg neemt en ons in een 
hoger tempo van fossiele brandstofen aaelpt. ‘

Pieter Douma (74)
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